
 

Aan:  Regionale media Woerden 
 
Woerden, 1 mei 2023 
 
Onderwerp: Vervolg op visie en bezwaar tegen flexwoningen aan het Weidepad 
  
 
Geachte media, 
 
Zoals bij jullie bekend hebben wij, als initiatiefnemers van Groen Weidepad, op 17 april jl. een brief 
naar de Woerdense gemeenteraad gestuurd met onze reactie op het initiatiefvoorstel van de VVD om 
flexwoningen aan het Weidepad te realiseren. Hierin geven wij aan furieus te zijn over dit voorstel en 
zwaar teleurgesteld over het feit dat buurtbewoners amper tot niet geïnformeerd zijn en worden. 
Daarbij hebben we ook aangegeven collectief in opstand te komen tegen het voorgenomen plan om 
op deze groene locatie flexwoningen te bouwen.  
 
Deze week is onze website (www.groenweidepad.nl) live gegaan. Op deze website is informatie te 
vinden over het initiatiefvoorstel en onze standpunten met betrekking tot dit onderwerp. Ook kan op 
deze website de petitie tegen flexwoningen aan het Weidepad ondertekend worden. We hebben 
ondertussen de eerste 400 handtekeningen binnen en werken er hard aan om dit onderwerp breder 
onder de aandacht te krijgen. Het feit dat wij als direct omwonenden tot een paar weken geleden nog 
van niets wisten en de gemeente hier nog altijd geen rukbaarheid aan gegeven heeft, wordt 
weerspiegeld in de verbaasde reacties van wijkgenoten.  
 
Dit gaat veranderen, want vanaf vandaag (1 mei) hangen er een tweetal spandoeken in en bij het 
beoogde weiland voor de flexwoningen. Mensen die op het Weidepad wandelen, de hond uitlaten of 
gewoon genieten van de omgeving, zijn dan - via de link op het spandoek - direct in de mogelijkheid 
om de petitie te ondertekenen en zich verder in te lezen in de actuele situatie.   
 
Ondertussen hebben we van een aantal fracties ook de eerste reactie binnen. De meesten steunen ons 

in het feit dat dit een onlogische en onwenselijke locatie is voor flexwoningen. Zij hebben reeds 

aangegeven het voorstel niet te zullen steunen. Sommige partijen willen eerst de reactie van B&W 

afwachten, maar geven daarbij aan dat ze het thema flexwonen los willen zien van een locatiekeuze in 

deze fase.    

Tot slot heeft ook de VVD een officiële reactie op onze brief gegeven. Deze kunt u teruglezen op onze 

nieuwspagina Nieuws – Groen Weidepad. Hierin wordt duidelijk benadrukt door de VVD dat het geen 

logisch, noch zorgvuldig proces is om eerst de locatie te selecteren en daarna te kijken of deze ook echt 

gebruikt kan worden. Ook zij volgen dus onze redenatie om na te denken over de wensen en behoeften 

en dat onderdeel te laten zijn van beleidskeuzes. Zo kan je op een zorgvuldige manier toewerken naar 

een haalbaarheidsonderzoek met meerdere locaties. Kortom, het thema flexwonen moet in deze fase 

los worden getrokken van welke locatie dan ook. 

In onze ogen zou de gemeente dan ook moeten beginnen zorgvuldig onderzoek te doen naar behoeften 

en wensen met betrekking tot flexwoningen, om vanuit die kennis beleid op stellen betreffende dit 

onderwerp. Elk ander proces kan enkel politiek gemotiveerd zijn en draagt per definitie niet bij aan het 

beeld van een betrouwbare overheid en een gedragen oplossing rondom flexwoningen in Woerden. 

 
Met vriendelijke groeten, 
 
De initiatiefnemers van Groen Weidepad  

http://www.groenweidepad.nl/
https://groenweidepad.nl/nieuws/

